
 

 

Bestyrelsesmøde i G/F Gjellesten den 4.februar 2014, kl. 19.30, hos Jørgen 

Deltager: Marianne Øvergård, Bent Steensen, Torben Busgaard, Jørgen Bendtsen og Marianne 

Witt. 

Indkommet post: 

 Fra Dong. angående prisstigning på 2,5 % på el. 

 Fra Kommunen. Kommunen har overtaget strømfordelingen i kommunen, men ikke vores 

6 lygtepæle(Dong). Dette kan muligvis betyde ekstra stigning over tid, men umiddelbart 

kan vi ikke se det lige nu. 
 

Henvendelse fra medlemmerne: 

Der er modtaget en mail vedr. træerne på stamvejen Hjørdisvej som er besvaret. 

Grønne områder: 

 Indkommen mail fra et medlem, som spørger indtil topbeskæring af træerne på 

Hjørdisvej. Vi har tidligere snakket med gartneren om dette. Gartneren fraråder top 

beskæring, da det får træet til at gro mere. Der er sat penge af på næste års budget til 

fældning af ca. hvert andet træ på stamvejen Hjørdisvej. 

Der indhentes 3 tilbud på fældning af træer på Hjørdisvej og evt. Vølundvej. 

 Der arbejdes videre på indhentningen af tilbud på vedligeholdelse af de grønne områder. 

 Vi gør opmærksom på at Grundejerne skal rydde fortove for sne. 

Antenne: Antennen kører videre frem til 1.april, hvor YouSee overtager. 

Økonomi: Der er et underskud på 41.080 kr. Det er snerydning og antenne der er gået over 

budget. Dette skyldes bl.a. at vi har indgået ny kontrakt på snerydning og har betalt halvdelen i 

2013. Men nu har vi fast pris på snerydning hvert år uanset vejret. 

Det nye budget gennemgået. Forsikring af antennen er opsagt. 

Der er sat lidt af til antenneservice, hvis signaler skal justeres. 

 

Generalforsamling: 

Der indkaldes til generalforsamlingen d. 18. marts kl. 19.00 på Stengårdsskolen. 


